
LVF Jaunatnes komisijas sēde Nr. JK-2024-3 

2024.gada 28.februārī, plkst. 11:00 

ZOOM platformā 

 

Piedalās Latvijas Volejbola federācijas (LVF) Jaunatnes komisijas locekļi: Māris VENSBERGS, 

Liene LIBERE, Ingūna VALDMANE, Inita ŠNEIDERE, Jorens JANIŠONIS 

Pieaicinātie: Sandra BUDKĒVIČA, Kārlis VOLODINS, Aleksandra MISIROVA, Arvils KEIŠS 

Sēdi protokolē: Liene LIBERE 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Jaunatnes sacensības 

2. Itāļu speciālistu viesošanās Latvijā 

 

Sēdi atklāj un vada Latvijas Volejbola federācijas (turpmāk tekstā – LVF) Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS.   

 

Par 1.punktu: LVF jaunatnes koordinatore Sandra Budkēviča : Informē par Latvijas Jaunatnes 

Olimpiādi, ka esot nelielas cerības ka tā notiks un ja notiks, tad Valmierā un meitenēm 16-17 

gadu vecuma grupā, zēniem 17-18 vecuma grupā, kas ir pakārtots Pasaules jaunatnes 

olimpiādei. Informē, ka Baltijas sporta skolu/klubu čempionāts U-17 vecuma zēniem un 

meitenēm notiks 3.-5.maijā, meitenēm Viļņā, zēniem Tallinā. Būtu nepieciešams komisijai 

nolemt par Vasaras spēlēm – vai tās dalīt atsevišķi Daugavas labajā un kreisajā krastā vai 

atļaut piedalīties jebkurā posmā komandām. Tiek pacelts jautājums par  neatļauto vielu 

lietošanu Vasaras spēļu laikā. Atskatoties uz Latvijas kausu būtu nepieciešams plānot mazāk 

komandas, lai būtu vieglāk noorganizēt sacensības.  

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Sandra Budkēviča, Jorens Janišonis, Inita Šneidere, 

Liene Libere 

 

Nolēma: Pievienot Vasaras spēļu nolikumā punktu par to, ka sacensību laikā organizatoriem 

ir tiesības pārbaudīt vai jaunieši nav lietojuši aizliegtās vielas (Balsojums nr.1 – vienbalsīgi 

par). Nākamajā sezonā Latvijas Kausā atļaut startēt labākajām 16 komandām, nevis visām 

kas piesakās turnīram. 

 

Par 2.punktu: LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS : Informē Jaunantes 

komisijas locekļus par to kā gāja ar itāļu speciālistiem viņu viesošanās laikā Latvijā. Pieaugušo 



nacionālā izlase ir galvenais, pēc tam viss tiek pakārtots piramīdas veidā. Visai sitēmai par 

pamatu ir jābūt vadlīnijām, tās apaug ar treneru izglītību, sacensību organizēšanu un visu 

pārējo.  

LVF Valdes locekle Aleksandra MISIROVA : Izsaka priekšlikumu, ka pašiem mazākajiem 

bērniem ir nepieciešamas sacensības kā festivāls, lai tos pievilinātu volejbolā.  

LVF sieviešu izlases trenera palīgs Arvils KEIŠS : Piemin, ka nepieciešams uzlabot 

komunikāciju starp treneriem, sporta skolām un LVF. Nav tā ka viss mums ir slikti, ir arī labās 

lietas, kur mēs esam priekšā itāļiem, tagad tik nepieciešams tās izmantot. 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Ingūna Valdmane, Aleksandra Misirova, 

Inita Šneidere 

 

Nolēma: Nākamajā tikšanās reizē lemt par izmaiņām saistībā ar itāļu izteiktajiem 

priekšlikumiem Latvijas volejbola attīstībā. 

 

Sakarā ar visu jautājumu izskatīšanu un lēmumu pieņemšanu, LVF Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS  pasludina LVF Jaunatnes komisijas sēdi par slēgtu. 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi vadīja: 

Māris VENSBERGS, 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi protokolēja: 

Liene LIBERE 

LVF Jaunatnes komisijas locekle 


